
 
 

ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
 
1. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ALEKSANDRA LEMUTA GLEDE OŠ AJDOVŠČINA 
 
Občinski svet Občine Ajdovščina je na svoji 8. seji dne 28.06.2007 obravnaval in sprejel DIIP »Adaptacija matične 
osnovne šole Ajdovščina«, po katerem je bila med varianto I: Rekonstrukcija obstoječih šolskih objektov in 
reorganizacija prostora (prenova stavbe 1, rekonstrukcija stavbe 2 in stavbe 3) in varianto II: Dozidava 
nadomestnih prostorov z rekonstrukcijo objekta in povezavo z drugim objektom - izvedba enotnega in povezanega 
šolskega objekta (prenova stavbe 1, rekonstrukcija stavbe 2 in k njej dozidava nadomestnih prostorov za stavbo 3, 
povezava s stavbo 1, stavba 3 se opusti) kot ustreznejša izbrana varianta II, s katero se je Občina Ajdovščina v 
juniju 2007 prijavila na razpis Ministrstva za šolstvo in šport. Projekt je bil na MŠŠ uvrščen na 68 prioritetno mesto 
(na »osnovnem šolstvu« je bilo za sofinaciranje potrjenih projektov).  
Glede na pobudo, da se preuči tudi možnost oziroma varianta III, po kateri bi se gradila nova matična osnovna šola 
Ajdovščina na novi lokacij, je bil pripravljen pregled možnih lokacij. Kot prostorsko optimalna je bila natančneje 
obdelana lokacija ob Srednji šoli, za katero se je opravil pregled potrebnih površin glede na standarde in normative 
za izvajanje dejavnosti in skladno z navodili za graditev osnovnih šol. Po grobi oceni, bi za novo 22 - 23 oddelčno 
osnovno šolo potrebovali med 7.000m2 do 9.000m2 zemljišča. Na navedenem območju ima Občina Ajdovščina že 
v lasti ca 5.000m2 površin, postopku pridobivanja pa je še ca 2.500m2 (prenos s strani MŠŠ, možnost 
dolgotrajnega postopka glede na nedokončano denacionalizacijo in glede na solastništvo), ostala zemljišča v 
navedenem območju so last fizičnih oseb. Zbrani podatki so posredovani izdelovalcu idejnih zasnov za varianto I in 
varianto II. Po pripravi idejne zasnove za varianto III – novogradnja se bo naročilo analizo in primerjavo variante II 
in variante III. Predvidoma bo analiza opravljena v mesecu septembru 2008 in v jeseni tudi predstavljena 
Občinskemu svetu. O poteku je bil obveščen tudi Svet šole in Svet staršev OŠ Danila Lokarja dne 4.06.2008. 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič  
 
2. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA JOŽKA PREMRNA GLEDE DONACIJ V ZDRAVSTVENEMU 

DOMU AJDOVŠČINA 
 
Zdravstveni dom Ajdovščina nam je 07.05.2008 posredoval izpis konto kartic o prejetih sredstvih iz donacij v letu 
2007, iz katerih je razvidno, da je ZD Ajdovščina prejel: 
- za namen pokritja tekočih stroškov: donacijo Scherling plougg dne 06.02.2007  v višini 496,02€ in donaciji 

Krke dne 19.06.2007 v višini 1.120,00€ ter dne 29.10.2007 v višini 200,00€ (skupaj 1.816,02€);  
- za namen nabave reševalnega vozila: donaciji Krke dne 08.01.2007 v višini 4.172,93€ in dne 31.01.2007 v 

višini 27,00€ ter donacijo Fructala dne 29.05.2007 v višini 417,30€ (skupaj: 4.617,23€) 
oziroma skupaj 6.433,25€.  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič  
  
3. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA JOSIPA TROHA GLEDE PLAZU SLANO BLATO, GLEDE 

IZGRADNJE KANALIZACIJE PO NASELJIH DOLGA POLJANA, BUDANJE, USTJE TER LOKAVEC IN 
GLEDE CEPLJENJA PROTI RAKU MATERNIČNEGA VRATU 

 
Plaz Slano blato 
Zahtevo po dostavi informacij o predvidenih posegih v letu 2008 smo na ministrstvo posredovali že 4.2.2008, 
odgovora pa še vedno nismo prejeli.  Vaše vprašanje smo skupaj z urgenco posredovali na pristojno ministrstvo. 
Po prejemu odgovora vas bomo pisno obvestili.  
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
 



Izgradnja kanalizacije po naseljih Dolga Poljana, Budanje, Ustje ter Lokavec 
Izgradnja kanalizacije po navedenih naseljih je predvidena v  NRP 2008 do 2011 v poglavju Ravnanje z odpadno 
vodo, varovanje povodja reke Vipave, kjer imamo za to obdobje predvidenih skupno 1.818.000 €. 
Za naselja Dolga Poljana, Budanje, Ustje, Dolenje je dokumentacija pripravljena oziroma je v pripravi. Trenutno 
poteka izgradnja kanalizacije po Dolgi Poljani. Problem je v finančnih sredstvih, saj ocenjujemo samo stroške za 
izgradnjo kanalizacije po Lokavcu na 1.800.000 €. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
Cepljenje proti raku materničnega vratu 
Občinska uprava je Zdravstveni dom Ajdovščina zaprosila, da poda strokovno mnenje glede cepljenja proti raku 
materničnega vratu, predvsem s stališča ustreznosti, varnosti in drugih vidikov. Odgovor je v prilogi št. 3. 
Iz priloge dopisa  je razvidno, da obstajata dve cepivi proti HPV, z obema cepivoma se cepi s tremi posameznimi 
odmerki, cena posameznega odmerka je 115,00 €.  
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
4. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA JANEZA LAMPETA GLEDE OMEJITEV  HITROSTI V TRŠEVJU 

IN GLEDE NAMESTITEV FILTRIRNIH SISTEMOV NA VODOVOD PODKRAJ - SPODNJI 
 
Omejitev hitrosti v Trševju 
Na Direkcijo RS za ceste smo naslovili vašo pobudo za omejitev hitrosti na odseku regionalne ceste R3 621 
"Kalce-Col" in sicer v zaselku Trševje. Glede na konfiguracijo terena in potek ceste predlagamo omejitev na 50 
km/h in sicer na razdalji ca 400 m. Vlogi je priložena tudi pregledna situacija z vrisanim območjem omejitve.  
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
Namestitev filtrirnih sistemov na Vodovod Podkraj – spodnji: 
Kot smo v DIIP navedli, že poteka namestitev dveh poskusnih filtrirnih naprav na vodovodu Brod ter Gorenje. 
Zbrani rezultati bodo podlaga za nadaljnje odločanje o tipu naprave. V letošnjem letu pa je bila opravljena nova 
analiza pitne vode tudi v šoli v Podkraju, ki je pokazala, da je bila voda v tistem trenutku ustrezna (na edinem od 
15 vaških vodovodnih sistemov), kar pa ne pomeni, da dezinfekcijske naprave ne bodo namestili takoj, ko bo to 
mogoče. Zaradi ekonomije delovanja bo potrebno še prej premisliti, ali ne bi bilo smiselno združiti obeh 
vodovodnih sistemov v naselju Podkraj. Tehnično je to mogoče izvesti. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
5. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ALEKSANDRA LEMUTA GLEDE GRADNJE KRIŽIŠČ 
 
Pri pregledu razpoložljive strokovne literature (Pravilnik o projektiranju cest in sicer 44., 45. in 46 člena) je bilo 
ugotovljeno, da je na cestah možna gradnja treh vrst križišč in sicer: nivojskega križišča, krožišča in izvennivojsko 
križanje. Pri projektiranju le-teh mora projektant upoštevati prometnotehnične pogoje. O zadevi smo kontaktirali 
tudi s predstavniki Direkcije RS za ceste, ki o smernicah Evropske unije o gradnji krožišč niso imeli nobenih 
informacij. Prosimo, če nam lahko posredujete podatke o objavi le-teh, da jih bomo preučili. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
6. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA IVANA KRAŠNE GLEDE OMEJITEV HITROSTI NA HITRI 

CESTI 
 
Pri pregledu zakonodaje s področja prometne varnosti je bilo ugotovljeno, da je na cestah rezerviranih za 
motorna vozila določena omejitev hitrosti na 100 km/h. V primerih, ko so izpolnjeni pogoji da sta smerni vozišči 
med seboj fizično ločeni in imata po dva prometna pasova in odstavni pas ali odstavne niše in zavarovanje proti 
prehajanju divjadi, je največja hitrost za vozila omejena na 110 km/h. Ta omejitev mora biti označena s 
predpisanim prometnim znakom. 



 
Na Ministrstvo za promet smo naslovili zahtevo po uskladitvi prometne signalizacije z zakonodajo. Za povečanje 
hitrosti na 130 km/h bi bilo potrebno obstoječo hitro cesto prekategorizirati v avtocesto, kar pa po našem vedenju 
zaradi elementov ceste ni možno. Ugotavljamo pa, da obstaja neskladje med postavljeno prometno signalizacijo 
na odseku od Sela do Bazare. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
  
7. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ALOJZA KLEMENČIČA GLEDE PERONIZACIJE IN 

PLAČEVANJA NAJEMNINE NA AVTOBUSNI POSTAJI 
 
Po sklenjeni pogodbi med družbo Avrigo in Občino Ajdovščina, družba Avrigo plačuje  za najem 10 peronov 
najemnino, ki je v mesecu marcu znašala 1.086,75 €. Z pogodbo je dogovorjeno tudi , da družba Avrigo lahko trži 
s peroni tako, da zaračunava drugim uporabnikom – avtobusnim podjetjem,  peronizacijo, ki vključuje tudi druge 
storitve (prodajo kart, obveščanje o voznih redih, izgubljeni prtljagi itd.). Zaradi svetniškega vprašanja o višini 
peronizacije (ki naj bi po teh informacijah znašala okrog 3.500 €), ki jo zaračunavajo drugim, smo od njih prejeli 
odgovor, ki ga v celoti prilagamo (priloga 2).  
 
Pripravila: Sonja Lovrekovič 

 
8. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA VALENTINA KRTELJA GLEDE UREDITEV STRUG – POTOK 

LOKAVŠČEK IN GLEDE ZALEDNIH VODA NA POKOPALIŠČU AJDOVŠČINA 
 
Ureditev strug – potok Lokavšček 
V okviru razpoložljivih sredstev v tem letu je podjetje Hidrotehnik d.o.o. (vzdrževalec vodotokov) očistilo del 
struge Lokavščka (od mosta pri šolskem centru do iztoka v Hubelj), ter del struge Hublja (od mosta na Goriški 
cesti do obvoznice). Poleg zaraščenosti je struga polna tudi naplavin zaradi plazu Slano blato. Občina Ajdovščina 
bo inzistirala na čimprejšnji nadaljni sanaciji strug Lokavščka in Hublja.    
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Problematika zalednih voda na pokopališču Ajdovščina: 
V letu 2003 je bil pripravljen projekt dreniranja pokopališča, ki pa še ni bil v celoti realiziran. Potrebno je izvesti  
celovit drenažni sistem znotraj pokopališča, ki se bo izvedel o širitvi pokopališča in novogradnji mrliških vežic. Z 
urejanjem struge Lokavščka ter deponije Slanega Blata se količina zalednih ter podtalnih voda ne bo bistveno 
znižala. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
9. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA IGORJA BENKA GLEDE PORAČUNOV ZA ELEKTRIKO V HIŠI 

MLADIH 
 
V mesecu maju smo vsem našim dolžnikom pošiljali opomine ozira izpise odprtih postavk zaradi uskladitev stanj.  
KAŠ izkazuje neporavnane obveznosti iz naslova prefakturirane elektrike še iz leta 2003 in 2004, ki so sporne 
zaradi delitve na dejanske uporabnike prostorov. Dogovori v zvezi s tem so že potekali, niso pa bili zaključeni in 
zato tudi v finančni službi niso bili realizirani. Podobna je tudi situacija s Karitasom.  
Dolgove izkazujejo tudi glasbene skupine, vendar so ti dolgovi iz leta 2007.  
Za vse obveznosti uporabnikov prostorov izkazane na opominih oziroma izpisih odprtih postavk so bili ob 
nastanku poslani računi. 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
 
 
 



10. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA BORUTA VALESA GLEDE DOBAVE RAČUNALNIKOV ZA 
OSTALE SVETNIKE  

 
Pobudo za dobavo računalnikov za ostale svetnike smo upoštevali pri rebalansu proračuna, zato na tej postavki 
namenjamo dodatna sredstva za nakup 19 računalnikov.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
11. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ANTONA KREŠEVCA GLEDE PREGLEDA PREPUSTNOSTI 

CESTIŠČA PRED VSAKO GRADNJO 
 
V obstoječih naseljih je po katastrskih podatkih pogosto zemljišče javnega dobra cest preozko. Občina Ajdovščina 
ne razpolaga z natančnimi geodetskimi posnetki naselij, parcelne meje pa so v naravi težko določljive. Katastrski 
načrt in orto foto posnetek prikazujeta precejšen medsebojni zamik oz. zamik z dejanskim stanjem.  
Pri izdaji projektnih pogojev in soglasij v varovalnem pasu občinskih cest mora občina navesti določbe zakona, ki 
so podlaga za določitev projektnih pogojev in dajanje soglasij, ter za vsak pogoj navesti podlago iz posebnega 
predpisa. V kolikor občina ne da projektnih pogojev v prepisanem roku (15 dni oziroma 30 dni), se šteje, da 
projektnih pogojev nima oziroma, da je soglasje dano. Za ceste, ki so v vzdrževanju krajevnih skupnosti, občinska 
uprava, pred izdajo soglasja oziroma dovoljenja, telefonsko obvesti krajevno skupnost, da glede predvidenega 
posega poda morebitne pripombe. Izdajo projektnih pogojev in soglasij občina ne more pogojevati z odkupom 
zemljišč za širitev javne ceste, zato je pridobivanje takšnih zemljišč odvisno od pogajanj z lastniki. 
Po izvedbenem aktu občine PUP-u za nadzidave in prenove starejših objektov, kot tudi nadomestno gradnjo na 
lokaciji prejšnjega objekta, ne veljajo določbe glede minimalnih odmikov. V kolikor se za širše območje nezazidanih 
stavbnih zemljišč ali obstoječega naselja sprejme občinski podrobni prostorski načrt, se za potrebe komunalne 
infrastrukture lahko izvede razlastitev. Vrednost razlastitvene nepremičnine ocenjujejo pooblaščeni ocenjevalci 
vrednosti nepremičnin, sodno zapriseženi cenilci gradbene in kmetijske stroke ter cenilci nepremičnin s 
certifikatom. 
V novih prostorskih aktih bi lahko občina določila posamezna območja stavbnih zemljišč ali območja cestne 
infrastrukture, ki bi se urejala (gradila ali rekonstruirala) na podlagi podrobnih prostorskih načrtov. Pri tem bi bilo 
potrebno zagotoviti sredstva za odkupe zemljišč in izvedbo komunalne infrastrukture.    

Pripravili: Irena Raspor, Miha Ergaver 

 
12. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNICE SONJE ŽGAVC GLEDE UREDITVE KROŽIŠČA IN GLEDE 

UREDITVE POKOPALIŠČA TER MRLIŠKE VEŽICE V AJDOVŠČINI 
 
Ureditev krožišča 
Na povabilo, objavljeno na občinskih spletnih straneh in v Latniku smo prejeli 11 pobud.  
S strani krajevne skupnosti Ajdovščina je bila dana pobuda za  zasaditev rož v obliki znaka Ajdovščine, na sredini 
kamnita skulptura ali kaj podobnega.  
Prejete pobude s strani posameznikov: 
- posaditev stare oljke na sredino krožišča, okrog nje ozelenitev s travo, 
- skulptura v obliki trte – modularne zasnove iz belega kamna in kovine, iz največjih kamnitih vej rastejo manjše 
kamnite veje, na koncu teh vej so kovinski modelčki znamenitosti, ki predstavljajo Ajdovščini – reka - Hubelj, 
trdnjava - Castra, letalo - Pipistrel, opeke – Primorje, To so manjše skulpture iz kovine. Nove veje bi se lahko po 
potrebi dodajale.  
- spomenik burji, 
- ozelenitev in posaditev rož, 
-  grb Ajdovščine v notranjem krogu, obdan z nizkim grmičevjem, 
- pomanjšan Ajdovski grad s stolpom na sredini, 
- v notranji krog skulptura iz kamna-kraški marmor, znak v obliko trikotnika, kocke, kvadrata, ki prikazuje mesto, 
zgodovino, osvetljena ponoči, zunanjost ozelenjena, posajene rože, 
- ozelenitev in posaditev rož, 
- posaditev sivke,  
- betonska skulptura, višine 5m v obliki črke A, na njej vetrnica in v sredini naprava za merjenje hitrosti vetra.  



 
S stališča prometne varnosti kakršnikoli objekti, ki pritegnejo pozornost voznikov oziroma zmanjšujejo 
preglednost, ne pridejo v poštev, zato smo se odločili za ozelenitev notranjega kroga s posaditvijo rož – nekaj 
trajnic in sezonskega cvetja, ki bi se večkrat letno spreminjalo. Predlagamo, da bi se v prvi fazi iz cvetja oblikoval 
napis ali grb občine Ajdovščina, podrobno ureditev pa bomo prepustili strokovnjakom na področju hortikulturne 
ureditve. Po pridobljenem in izbranem načrtu bomo izvedli javno naročilo za zasaditev.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
Ureditev pokopališča 
Za izdelavo projektov PGD, PZI za širitev pokopališča, vključno  z novimi parkirnim prostori in novih mrliških vežic 
s servisnimi prostori smo dne 28.5. objavili javni razpis za izbiro projektanta, ki se izteče 24.6.. V komisiji za 
odpiranje in ocenjevanje ponudb so vključeni predstavniki župnij, krajevne skupnosti Ajdovščina in občinske 
uprave.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
13. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNICE DANIJELE LIKAR GLEDE CESTE COL IN PREDMEJA 
 
Odgovor Cestnega podjetja Nova Gorica je priložen v prilogi št. 1. 
 
Pripravila: Alenka Č. Kobol 
 
 
 
 
Ajdovščina, 16.06.2008 
 

ŽUPAN 
Marjan POLJŠAK, s.r. 

 




















